








Expires January 29, 2021		109117 - \$10 Roam	
Name / Nom : _____		 6 27925 00029 0	
Street / Rue : _____			
City / Ville : _____ Province : _____			
P.C. / C.R. : _____ ☎ () _____			
<p>PLAY INSTRUCTIONS</p> <p>GAME 1: Scratch GAME 1 completely. If any one of the twenty (20) YOUR NUMBERS exactly matches one of the five (5) LUCKY NUMBERS, you win the corresponding prize.</p> <p>GAME 2: Scratch GAME 2 completely. If you uncover three (3) identical symbols, you win the corresponding PRIZE.</p> <p>GAME 3: Scratch GAME 3 completely. If you uncover three (3) identical prize amounts, you win that prize.</p>		<p>INSTRUCTIONS DE JEU</p> <p>JEU 1 : Grattez le JEU 1 au complet. Si l'un des vingt (20) VOS NUMÉROS est identique à l'un des cinq (5) NUMÉROS CHANCEUX, vous gagnez le lot correspondant.</p> <p>JEU 2 : Grattez le JEU 2 au complet. Si vous découvrez trois (3) symboles identiques, vous gagnez le LOT correspondant.</p> <p>JEU 3 : Grattez le JEU 3 au complet. Si vous découvrez trois (3) lots identiques, vous gagnez ce lot.</p>	
<p>Claims Procedure and Deadline: To claim a prize, complete the information requested above and either send or present this ticket in whole as indicated in the PRIZE CLAIMING INFORMATION section below. Prizes must be claimed no later than January 29, 2021 by close of business. All risks of sending tickets remain with the sender.</p>		<p>Procédure et date limite de réclamation : Pour réclamer un lot, remplir les informations requises ci-dessus et envoyer ou présenter ce billet en entier tel qu'indiqué à la section RÉCLAMATION DES LOTS ci-dessus. Les lots doivent être réclamés avant la fermeture des bureaux le 29 janvier 2021. Les risques reliés à l'envoi de billets sont assumés par l'expéditeur.</p>	
<p><i>Any play area caption must be consistent with the corresponding play symbol, letter, number or amount.</i></p> <p>All winning tickets must be confirmed through the control/validation number.</p> <p>DIGITS OF THE CONTROL/VALIDATION NUMBER (CNTL. NO.) CANNOT BE USED TO WIN A PRIZE.</p>		<p><i>Les sous-titrages d'une surface de jeu doivent concorder avec le symbole, la lettre, le numéro ou le montant correspondant du jeu.</i></p> <p>Les billets gagnants doivent être confirmés au moyen du numéro de contrôle/validation.</p> <p>LES CHIFFRES COMPOSANT LE NUMÉRO DE CONTRÔLE / VALIDATION (N° ctrl.) NE FONT PAS PARTIE DU JEU.</p>	
<p>*NUMBER OF PRIZES AND ODDS ARE BASED ON AGGREGATE PRIZES OFFERED AMONG ALL THE JURISDICTIONS BELOW. WINNERS ENTITLED TO CLAIM A "ROAM" PRIZE HAVE THE OPTION TO CHOOSE EITHER: 5 UNIQUE TRIPS PLUS \$75,000 CASH OR A SINGLE CASH PAYMENT OF \$325,000. TO LEARN MORE ABOUT THE TRIPS, VISIT ROAMDESTINATION.CA.</p> <p>PRIZES IN THIS GAME RANGE FROM \$10 TO \$325,000. OVERALL APPROX. ODDS OF WINNING A PRIZE: 1 IN 3.35 CHANCES OF WINNING A PRIZE MAY VARY BASED ON PRIZES CLAIMED AND QUANTITY OF TICKETS DISTRIBUTED. \$19 MILLION (APPROX.) IN CASH PRIZES APPROXIMATE ODDS OF WINNING \$325,000: 1 IN 560,000 NUMBER OF TICKETS PRINTED: APPROXIMATELY 2,800,000</p>		<p>* LE NOMBRE DE LOTS ET LES CHANCES DE GAGNER SONT ÉTABLIS À PARTIR DU TOTAL DES LOTS OFFERTS PAR TOUTES LES SOCIÉTÉS DE LOTERIE INDIQUÉES CI-DESSOUS. LES GAGNANTS D'UN GROS LOT "ROAM" ONT LE CHOIX SUIVANT : CINQ VOYAGES UNIQUES PLUS UNE SOMME DE 75 000 \$ OU UN MONTANT FORFAITAIRE DE 325 000 \$, POUR EN SAVOIR PLUS SUR LES VOYAGES, RENDEZ-VOUS À ROAMDESTINATION.CA.</p> <p>LES LOTS VARIENT DE 10 \$ À 325 000 \$. CHANCES TOTALES APPROX. DE GAGNER UN LOT : 1 SUR 3,35 LES CHANCES DE GAGNER UN LOT PEUVENT VARIER SELON LES LOTS RÉCLAMÉS ET LA QUANTITÉ DE BILLETS DISTRIBUÉS. 19 MILLIONS \$ (APPROX.) EN LOTS CHANCES APPROXIMATIVES DE GAGNER 325 000 \$: 1 SUR 560 000 NOMBRE DE BILLETS IMPRIMÉS : APPROXIMATIVEMENT 2 800 000</p>	
<p>This lottery is available for sale in British Columbia by British Columbia Lottery Corporation (BCLC), in Manitoba, Saskatchewan, Alberta, Yukon, Northwest Territories and Nunavut by Western Canada Lottery Corporation (WCLC), in Québec by Loto-Québec (L-Q) and in New Brunswick, Prince Edward Island, Nova Scotia and Newfoundland and Labrador by Atlantic Lottery Corporation Inc. (ALC).</p>		<p>Cette loterie est vendue en Colombie-Britannique par British Columbia Lottery Corporation (BCLC); au Manitoba, en Saskatchewan, en Alberta, au Yukon, dans les Territoires du Nord-Ouest et au Nunavut par Western Canada Lottery Corporation (WCLC); au Québec par Loto-Québec (L-Q); et au Nouveau-Brunswick, à l'Île-du-Prince-Édouard, en Nouvelle-Écosse et à Terre-Neuve-et-Labrador par la Société des Loteries de l'Atlantique Inc. (SLA).</p>	
<p><i>At the time of purchase, some of the prizes offered may have already been claimed.</i></p> <p>This lottery is governed by the Rules and Regulations Respecting Lotteries and Lottery Tickets of the Interprovincial Lottery Corporation. These rules and regulations are available upon request and INCLUDE LIMITATIONS OF LIABILITY. The Corporation has the right to publish the name, city or town of residence and recent photograph of any winner. Identification may be required for all prize claims.</p>		<p><i>Au moment de l'achat, certains des lots offerts peuvent déjà avoir été réclamés.</i></p> <p>Cette loterie est régie par les Règlements relatifs aux Loteries et billets de loterie de la Société de la loterie interprovinciale. Ces règlements sont disponibles sur demande et CONTIENNENT DES LIMITES DE RESPONSABILITÉ. La Société se réserve le droit de publier les nom, ville ou municipalité et photographie récente de tout gagnant. Des pièces d'identité peuvent être exigées au moment de réclamer un lot. Aucun billet de loterie ne doit être vendu à des mineurs. Les lots doivent être réclamés dans la région où le billet a été acheté.</p>	
<p>Lottery tickets must not be sold to minors. <i>Prizes must be claimed in the region in which the ticket was purchased.</i></p>		<p>Lottery tickets must not be sold to minors. <i>Prizes must be claimed in the region in which the ticket was purchased.</i></p>	
<p>PRIZE CLAIMING INFORMATION / RÉCLAMATION DES LOTS BCLC: Prizes up to and including \$200 may be claimed from any BCLC lottery retailer. At their discretion, a BCLC Retailer may pay prizes up to \$2,000. Otherwise, send the ticket to BCLC, PO Box 1080, Kamloops BC, V2C 6H2, or call BCLC CUSTOMER SUPPORT TOLL FREE NUMBER 1-866-815-0222. Submitting a fraudulent claim is subject to criminal prosecution. / Les lots de 200 \$ ou moins peuvent être réclamés auprès de tout détaillant de loterie de la BCLC. À leur discrétion, les détaillants de BCLC peuvent payer des lots jusqu'à 2 000 \$. Sinon envoyer le billet à BCLC, C.P. 1080, Kamloops (C.-B.) V2C 6H2 ou téléphoner BCLC CUSTOMER SUPPORT AU NUMÉRO SANS FRAIS 1-866-815-0222. La soumission d'une réclamation frauduleuse est sujet à des poursuites pénales. www.bclc.com</p>		<p>PRIZE CLAIMING INFORMATION / RÉCLAMATION DES LOTS BCLC: Prizes up to and including \$200 may be claimed from any BCLC lottery retailer. At their discretion, a BCLC Retailer may pay prizes up to \$2,000. Otherwise, send the ticket to BCLC, PO Box 1080, Kamloops BC, V2C 6H2, or call BCLC CUSTOMER SUPPORT TOLL FREE NUMBER 1-866-815-0222. Submitting a fraudulent claim is subject to criminal prosecution. / Les lots de 200 \$ ou moins peuvent être réclamés auprès de tout détaillant de loterie de la BCLC. À leur discrétion, les détaillants de BCLC peuvent payer des lots jusqu'à 2 000 \$. Sinon envoyer le billet à BCLC, C.P. 1080, Kamloops (C.-B.) V2C 6H2 ou téléphoner BCLC CUSTOMER SUPPORT AU NUMÉRO SANS FRAIS 1-866-815-0222. La soumission d'une réclamation frauduleuse est sujet à des poursuites pénales. www.bclc.com</p>	
<p>I declare that I am the legal holder of this ticket and that I am 19 years of age or older. / Je déclare être le détenteur légitime de ce billet et être âgé d'au moins 19 ans.</p>		<p>I declare that I am the legal holder of this ticket and that I am 19 years of age or older. / Je déclare être le détenteur légitime de ce billet et être âgé d'au moins 19 ans.</p>	
<p><i>Know your limit. Play within it. / Connaissez vos limites et respectez-les.</i></p> <p><i>If gambling is a problem for you or someone you know, call toll free / Si le jeu est un problème pour vous ou quelqu'un que vous connaissez, appelez sans frais :</i> British Columbia / Colombie-Britannique: 1-888-795-6111.</p>		<p><i>Know your limit. Play within it. / Connaissez vos limites et respectez-les.</i></p> <p><i>If gambling is a problem for you or someone you know, call toll free / Si le jeu est un problème pour vous ou quelqu'un que vous connaissez, appelez sans frais :</i> British Columbia / Colombie-Britannique: 1-888-795-6111.</p>	
 <p>Get the Lotto app on iOS & Android.</p> <p>Scan your ticket. See if you've won.</p>			
		 <p>VOIDVO-ID</p>	
 <p>MIX Paper FSC® C110867</p>			

POLLARD
banknote limited

Size: 4.0000" x 10.0000" 1058081

SUBJECT TO TECHNICAL REVIEW

BASE COLOURS Black

NOTICE: When viewing this document as either a paper print or PDF, please note that the colours are not a true representation of the finished printed product. Our final contract proof is a Kodak Approval including ink colour swatches, that will more closely match the printed ticket.